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2010D22375 LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL 

1 
Kunt u aangeven welke Elektromagnetische Compatibiliteit-risico’s (EMC) 
sinds 2003 in kaart zijn gebracht en of en zo ja, wanneer hier maatregelen 
naar aanleiding daarvan zijn genomen? 

2 
Zijn de EMC-problemen die sinds 2008 op het noordelijke deel van de 
HSL-Zuid zijn opgetreden identiek of vergelijkbaar met het zuidelijke deel? 
Zijn deze EMC-problemen vergelijkbaar met eerder geadresseerde 
EMC-problemen? 

3 
Doen de EMC-problemen zich voor bij de treinen, bij de beveiliging op het 
bestaande spoor, bij de beveiliging op het nieuwe spoor of elders? 

4 
Kunt u aangeven of er specifieke EMC-problemen op de Betuweroute zijn 
opgetreden? Zo ja, hoe zijn deze opgelost? Is er een parallel te trekken met 
de EMC-problemen langs de HSL? Is er lering getrokken uit de ervaringen 
van de Betuweroute? 

5 
Kunt u aangeven hoe het mogelijk is dat in de exploitatie problemen met 
de beveiliging aan de oppervlakte komen, die kennelijk noch in de 
ontwerpfase, noch in de testfase zijn geïdentificeerd? Zijn de 
EMC-problemen te wijten aan omstandigheden die tijdens het ontwerp 
van de technische installatie bekend hadden kunnen zijn? 

6 
Kunt u uiteenzetten hoe de technische EMC-knelpunten, de geldende 
EMC-eisen, de eventuele technische tekortkomingen, de eventuele 
tekortkomingen in normeringen en eventueel verzuim verband met elkaar 
houden? Welke conclusies trekt u hieruit? 

7 
Is in de contracten over de aanleg van de HSL afgesproken dat de 
installaties niet mogen interfereren met omliggende infrastructuur? 

8 
Waarom is er bij de testen op de HSL-Zuid nog niet gebleken dat er 
problemen met EMC zijn? Hoe zijn deze testen uitgevoerd? 

9 
Hoe verklaart u dat op het moment van rijden over de HSL-Zuid, door 
onderzoek en meten veel meer inzicht in dit probleem is ontstaan? Welke 
nieuwe inzichten zijn er ontstaan? 

10 
Heeft de Inspectie Verkeer en Waterstaat toezicht gehouden op de 
HSL-Zuid? Zo ja, op welke wijze? Hebben zij de problemen met EMC 
gezien? Zo ja, hebben zij hierbij lessen getrokken uit de ervaringen met de 
ontsporingen op RandstadRail? 
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11 
Voldoen volgens huidig inzicht de technische normen, eisen en toetsing, 
zodat wanneer alle procedures met goed gevolg doorlopen worden een 
spoorbaan ook veilig in gebruik kan worden genomen? 

12 
Klopt het dat dergelijke problemen zich in andere landen zoals 
Zwitserland en Italië niet voor doen? Klopt het dat in Nederland minder 
kennis en kunde hierover aanwezig is? Zo ja, kunt u dit verklaren? 

13 
Kan op basis van het feit dat de EMC-risico’s zijn ingeschat worden 
opgemaakt dat er geen ervaring was met dergelijke risico’s? 

14 
Hoeveel tijd gaat het nemen van de tussentijdse maatregelen kosten? 

15 
Hoeveel tijd gaat het analyseren van de storingen kosten? 

16 
Waarom is de staat verantwoordelijk voor de EMC-problemen? Kunt u dit, 
rekening houdende met de geldende regels, onderbouwen? 

17 
Kunt u de kosten in kaart brengen van de tussentijdse maatregelen 
waarvoor u verantwoordelijk bent om het vervoer op de HSL-Zuid zonder 
EMC-risico’s te kunnen uitbreiden?
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